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Notulen van de vergadering gehouden 
op v r i j d a g 22 j u n i 1973, i n het Catshuis van 

9 uur t o t h a l f e l f 

Aanwezig: m i n i s t e r Van der Stoel ( v o o r z i t t e r ) en de 
m i n i s t e r s Brouwer, Duisenberg, Lubbers en 
Westerterp (Afwezig z i j n m i n i s ter-president 
Den Uyl en de m i n i s t e r s Boersma en V o r r i n k ) 
Voorts z i j n aanwezig s t a a t s s e c r e t a r i s 
B r i n k h o r s t en de heren De Grooth (EZ), 
Hartogh (BuZ), I t a l i a n e r (BuZ), Looijen 
( P i ) , Van Nes (LV), Rutten (BuZ) en 
Sassen (PV te Brussel) 

S e c r e t a r i s ; mr.J.P.M.H.Merckelbach 
A d j u n c t - S e c r e t a r i s : drs.A.J.van Galen Last 

1« Notulen van de vergadering van 26 a p r i l 1973 

De n o t u l e n worden ongewijzigd v a s t g e s t e l d , 
onder voorbehoud van eventuele opmerkingen van de af
getreden bewindslieden. 

2. Mededelingen 

Geen onderwerpen. 

3. Voorbereiding EG-Raadszitting van 25 en 26 j u n i 
1973 (Conclusies van de coördinatiecommissie van 
19 j u n i 1973, aangeboden b i j b r i e f van de s t a a t s 
s e c r e t a r i s van Buitenlandse Zaken B r i n k h o r s t dd. 
20 j u n i 1973, nr.132892) 

De v o o r z i t t e r d e e l t mede dat deze raads
z i t t i n g i s u i t g e s t e l d zodat d i t onderwerp thans n i e t 
behoeft te worden besproken. 
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4 g. Verbetering besluitvormingprocedures 

De v o o r z i t t e r concludeert dat de desbetreffende conclusies van de coördinatiecommissie kunnen worden aanvaard. 
De raad b e s l u i t aldus. 

5, Voorbereiding EG-Raadszitting van 28 j u n i 1973 
(Conjunctuurraad) (Conclusies van de coördinatie¬
commissie van 19 j u n i 1973) 

a. Economische en Monetaire Unie 

Minister Duisenberg kan instemmen met de 
conclusies van de coördinatiecommissie maar w i l nog 
enkele punten benadrukken. I n d e r t i j d heeft de REZ 
besloten dat de steun u i t een regionaal fonds beperkt 
zou moeten b l i j v e n t o t de w e r k e l i j k achtergebleven 
gebieden, hoewel sommige landen pogingen doen om ande
re gebieden i n de reg e l i n g opgenomen te k r i j g e n . 
Spreker heeft de indruk dat d i t standpunt op ambtelijk 
niveau aan het verzwakken i s , hetgeen h i j met name 
vanwege het kostenaspect zou w i l l e n voorkomen. Spreker 
w i j s t erop dat er ten aanzien van de zg. pooling van 
de reserves nog geen v o o r s t e l l e n z i j n . Het l i j k t hem 
m o e i l i j k i n d i t stadium i e t s d e r g e l i j k s te verwezen
l i j k e n , reden waarom h i j geneigd i s zich terughoudend 
op te s t e l l e n . Spreker i s het n i e t eens met het ge
stelde i n de conclusies van de coördinatiecommissie, 
dat een regionaal fonds voorlopig u i t bijdragen van 
de l i d s t a t e n moet worden gevoed. D i t zou i n s t r i j d 
z i j n met de verdragsverplichting en zou bovendien t o t 
eindeloze discussies l e i d e n over de verdeelsleutel. 

De heer Hartogh merkt op dat de opmerking • 
i n de conclusies n i e t a f w i j k t van hetgeen op de top
conferentie i s overeengekomen. H i j voegt hieraan toe 
dat Nederland d u i d e l i j k moet l a t e n b l i j k e n dat het 
n i e t bereid i s terug te komen op onze op de topconfe
r e n t i e getoonde bereidheid. 

Minister Lubbers acht eveneens een be
grenzing van de begunstigde gebieden noodzakelijk. 
De vraag i s a l l e e n of Nederland, a l s het i n d i t sta
dium geen gebieden heeft aangemeld, h i e r nog wel op• 
terug kan komen. 

Minister Duisenberg i s van mening dat men 
als de beperkte opzet n i e t wordt aanvaard het recht 
behoudt om op het l a a t s t e moment alsnog gebieden aan 
te melden. 

De v o o r z i t t e r constateert dat er ten aan
zien van het regionale beleid overeenstemming bestaat. 
Spreker w i j s t erop dat p o l i t i e k e overwegingen ervoor 



(punt 5a) p l e i t e n om de Nederlandse o p s t e l l i n g i n beginsel 
p o s i t i e f te doen z i j n gezien het belang van het 
r e g i o n a l e b e l e i d voor het Verenigd K o n i n k r i j k . 

De heer Sassen merkt op dat a l s men mede
standers w i l k r i j g e n voor het Nederlandse standpunt 
en met name voor hetgeen onder de punten 2, 3 en 4 
van de conclusies van de coördinatiecommissie i s 
g e s t e l d , men moet kunnen v e r k l a r e n dat na 1 j a n u a r i 
1974 elke a l i m e n t a t i e van het fonds n i e t i s u i t g e 
s l o t e n . 

De heer Looi j e n i s van. mening dat Nederland 
j — 3 J U \JÓC A*_ IJ.n f f i l t f l d 9 twflfldfl t ^ n?Q r n n t l n n + Q g^nh mi fl_nn on dat 
—l o ^ Q a v x c nox^v dftrha/lvn i n cla t u B g a n f j a g o hn-h f n n ^ n m i r t worden i n 

W O K o ^ ^ J J v i M i n i s t e r Pronk h e e f t er bezwaar tegen te 
' spreken van een tussenfase en n i e t van een v e r l e n g i n g 

w v a n e e r s ^ e fase . 
J ^ J . M i n i s t e r Westerterp h e e f t geen bezwaar 

. as^jua tegen een tussenfase wanneer d i t a l l e e n een kwestie 
^ ^ ^ o t O t ^ L i , van o p t i e k zou z i j n . Mocht echter w e r k e l i j k de eerste 

W < U ^ fase v e r l a t e n worden zonder dat aan de Nederlandse 
< ^ ^ Q ^ ^ ê . e i sen i s v o l d a a n , dan zou h i j daartegen g r o o t bezwaar 

- L * C & O Ü k*. o V J è o hebben. 
. De heer Hartogh v i n d t n i e t dat h e t v e e l ' 

v e r s c h i l maakt. Een argument voor een tussenfase i s 
dat de Commissie i n haar v o o r s t e l voor de tweede 
fase een a a n t a l punten h e e f t genoemd d i e i n z o ' n 
tussenfase zouden kunnen passen. 

M i n i s t e r Pronk g e e f t de voorkeur aan een 
v e r l e n g i n g van de eers te f a s e . 

M i n i s t e r Van, der S t o e l i s geneigd z i c h b i j 
de c o n c l u s i e s van de coördinat iecommissie aan t e 
s l u i t e n omdat deze benadering de m o g e l i j k h e i d b i e d t 
n i e t i n een g e ï s o l e e r d e p o s i t i e te komen. 

De heer Sassen i s van mening dat hee l d u i 
d e l i j k g e s t e l d moet worden d a t - wat er ook gebeurt -
de tweede fase i n i e d e r geval n i e t mag aanvangen. 

M i n i s t e r Duisenberg merkt op dat er dus 
ook nog geen p o o l i n g van reserves kan p l a a t s v i n d e n . 

M i n i s t e r Lubbers zou graag voor de komende 
r a a d s z i t t i n g een o v e r z i c h t w i l l e n hebben van de es
s e n t i ë l e punten van de tweede fase waarop n i e t v o o r u i t 
mag worden gelopen. 

De heer L o o i j e n z a l m i n i s t e r Lubbers h i e r 
over een n o t i t i e geven. 

D e v o o r z i t t e r c o n c l u d e e r t dat de conc lus ies 
van de coördinat iecommiss ie aanvaard kunnen worden. 
Pinanci'én z a l een n o t a b e t r e f f e n d e de punten u i t de 
tweede fase van de EMU waarop i n i e d e r geval n i e t 
v o o r u i t mag worden gelopen t e r b e s c h i k k i n g s t e l l e n 
van de d e l e g a t i e . 

De raad b e s l u i t a l d u s . 


